
PROTOKÓŁ NR XLVIII/09

Z XLVIII SESJI 

RADY MIEJSKIEJ W KOWARACH,

która odbyła si  30 listopada 2009 rokuę

w sali konferencyjnej Urz du Miejskiego w Kowarach.ę

          Przewodnicz cy Rady Miejskiej, Tadeusz Cwynar o godzinie 16:14 otworzył XLVIII Sesj .ą ę  

W posiedzeniu uczestniczyło 13 Radnych (nieobecni: p. Kołodziej, p. Nowicki - zał cznik nr 1),ą  

co wobec ustawowego składu Rady, wynosz cego 15 osób, stanowi quorum.ą

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  wniosek  Burmistrza  o  uj cie  w  punkcie  5łą ę  

porz dku obrad projektu uchwały w sprawie dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodą ę 

i zbiorowe odprowadzanie cieków na terenie miasta Kowary.ś  Wzi ło w nim udział 13 Radnychę  

(nieobecni: p. Kołodziej, p. Nowicki) – wniosek przyj to jednogło nie.ę ś

 Po  odczytaniu  przez  Przewodnicz cego  porz dku  obrad,  głos  zabrał  p.  Tyrawa,  któryą ą  

stwierdził, i  jego w tpliwo ci budzi punkt 5j, czyli skarga p. Krzysztofa Gorczycy na działanież ą ś  

Dyrektor Zarz du Eksploatacji Zasobów Komunalnych, gdy  projekt nie zawiera uzasadnienia.ą ż  

Radny zło ył wniosek o zdj cie tego punktu z porz dku obrad.ż ę ą

 P. Ujma odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej – skarg  uznano za zasadn , poniewa  Dyrektorę ą ż  

ZEZK na pismo w tej sprawie, otrzymane 6 pa dziernika, odpowiedzi udzieliła 18 listopada.ź  

Radna – odczytawszy kolejny wniosek – poinformowała o maj cym si  odbyć jeszcze jednymą ę  

spotkaniu odno nie budynku przy ul. Ogrodowej. ś

 P. Król, Radca Prawny, dodała, e trudno doł czyć uzasadnienie, skoro nie wiadomo, jakież ą  

stanowisko zajmie Rada.

Przewodnicz cy poddał pod głosowanie wniosek p. Tyrawa o zdj cie z porz dku obradą ę ą  

projektu uchwały w sprawie skargi Pana Krzysztofa Gorczycy na działanie Dyrektor Zarz duą  

Eksploatacji Zasobów Komunalnych w Kowarach. Wzi ło w nim udział 13 Radnych (nieobecni:ę  

p. Kołodziej, p. Nowicki). Wniosek został przyj ty 11 głosami „za”, przy 1 „przeciw” oraz 1ę  

„wstrzymuj cym si ”.ą ę

Nast pnie ę Przewodnicz cy odczytał porz dek obrad uwzgl dniaj cy owe rozstrzygni cieą ą ę ą ę  

(zał cznik nr 3), który – poddany pod głosowanie – przyj ty został 12 głosami „za”, przy 1ą ę  

„przeciw”, a przedstawiał si , jak poni ej.ę ż

1. Otwarcie Sesji.

2. Przyj cie porz dku obrad.ę ą

3. Sprawozdanie z prac mi dzy sesjami:ę

- Burmistrza,

- Przewodnicz cego Rady Miejskiej,ą

- Wiceprzewodnicz cego Rady Miejskiej,ą

- Przewodnicz cych Komisji,ą
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- Przedstawiciela Gminy Kowary w ZGK,

- Przedstawiciela Gminy Kowary w Euroregionie Nysa.

4. Pytania i interpelacje.

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

a)uchwalenia zmiany studium uwarunkowa  i kierunków zagospodarowania przestrzennegoń  

gminy Kowary;

b)uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego stacji narciarskiej 

w Kowarach-Podgórzu obszar 2;

c)uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego stacji narciarskiej 

w Kowarach-Podgórzu obszar 3;

d)uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Kowary  dla 

jednostki urbanistycznej Kowary-Krzaczyna B.1;

e)przyj cia Rocznego Programu Współpracy Gminy Kowary z organizacjami pozarz dowymię ą  

oraz innymi podmiotami prowadz cymi działalno ć po ytku publicznego w roku 2010;ą ś ż

f)ilo ci licencji na transport drogowy taksówk  osobow  na obszarze miasta Kowary na 2010ś ą ą  

rok;

g)wysoko ci  ekwiwalentu  pieni nego  dla  członka  ochotniczej  stra y  po arnej,  ś ęż ż ż który 

uczestniczył  w  działaniu  ratowniczym  lub  szkoleniu  po arniczym  organizowanym  ż przez 

Pa stwow  Stra  Po arn  lub Gmin ;ń ą ż ż ą ę

h)opłat  za  wiadczenia  w oddziałach  przedszkolnych i  przedszkolach prowadzonych przezś  

Gmin  Miejsk  Kowary;ę ą

i)zmian w bud ecie miasta na 2009 rok;ż

j)rozpatrzenia  skargi  Pana  Patryka  Gorczycy  na  działanie  Dyrektor  Zarz du  Eksploatacjią  

Zasobów Komunalnych w Kowarach;

k)rozpatrzenia skargi Pana Patryka Gorczycy na działanie Burmistrza Miasta Kowary;

l)dopłat  do taryf  za zbiorowe zaopatrzenie  w wod  i  zbiorowe odprowadzanie  cieków naę ś  

terenie miasta Kowary.

6.  Sprawy ró ne.ż

Ad. 3 Burmistrza (zał cznik nr 4)ą

  Burmistrz Miasta, Mirosław Górecki, poinformował o zło eniu dwóch wniosków – w zwi zku zż ą  

realizacj  II etapu projektu pn. Karkonoski System Wodoci gów i Kanalizacji oraz inicjatywyą ą  

pn. „Zielone Karkonosze”.

Nast pnie  Burmistrz  udzielał  odpowiedzi  na pytania Radnych o:  spotkanie z dzier awcamię ż  

„Wyspy”,  Stra  Po arn ,  odbiór  chodników przy  ul.  1  Maja  i  Jeleniogórskiej,  przył cza  doż ż ą ą  

budynków  na  tym  odcinku  oraz  mo liwo ci  prowadzenia  przez  Gmin  Zespołu  Szkółż ś ę  

Ogólnokształc cych. ą

  

 Przewodnicz cy ą przedstawił swoje sprawozdanie.
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16:42 – p. Ł giewka opu cił sal  obrad.ą ś ę

Komisji O wiaty i Kulturyś

 P.  Klepacz  odczytała  protokoły  z  posiedze ,  które  odbyły  si :  9  (zał cznik  nr  5)  oraz  27ń ę ą  

listopada (zał cznik nr 6).ą

Komisji Rewizyjnej

  P. Ujma odczytała wnioski z 27 pa dziernika (zał cznik nr 7).ź ą

Komisji Bud etu, Planowania i Finansówż

 P. Pohoska odczytała protokoły z: 9 (zał cznik nr 8), 23 (zał cznik nr 9) oraz 26 listopadaą ą  

(zał cznik nr 10). ą

Komisji Ładu i Porz dku Publicznegoą

  P. P dziwiatr odczytała wnioski z 30 listopada (zał cznik nr 11).ę ą

17:04 – p. Ł giewka doł czył do obraduj cych.ą ą ą

Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej

  P. Pło ski odczytał protokół z 24 listopada (zał cznik nr 12).ń ą

Komisji Sportu, Turystyki i Współpracy z Zagranicą

 P.  Kosowski  -  poinformowawszy  o  celu  spotkania  z  10  listopada  -  odczytał  wnioski  z  17 

listopada (zał cznik nr 13). ą

Komisji Gospodarki Komunalnej

  P. Ujma przedstawiła porz dek obrad z 23 listopada.ą

 

Przedstawiciela Gminy Kowary w ZGK

  P. Pohoska omówiła przebieg posiedzenia Zwi zku Gmin Karkonoskich.ą

Ad. 4 Nie było pyta  ani interpelacji.ń

17:14-17:25 – przerwa.

Ad.  5 a)Uchwalenia  zmiany  studium uwarunkowa  i  kierunków zagospodarowaniań  

przestrzennego gminy Kowary.

  Po omówieniu zało e  projektu przez p. Wi ckowsk , Referat Gospodarki Nieruchomo ciami,ż ń ę ą ś  

Geodezji,  Rolnictwa  i  Gospodarki  Przestrzennej,  p.  Tyrawa  zapytał,  czy  skutkiem  jego 

przyj cia b dzie wyburzenie jakiego  budynku komunalnego itd.  ę ę ś
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  P. Wi ckowska odparła, i  studium dotyczy kierunków d e  Gminy.ę ż ąż ń

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  13ą ę  

Radnych  (nieobecni:  p.  Kołodziej,  p.  Nowicki).  Uchwała  nr  XLVIII/246/09  przyj ta  zostałaę  

jednogło nie.ś

b)Uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  stacji  

narciarskiej w Kowarach-Podgórzu obszar 2.

  P. Wi ckowska przedstawiła zało enia planu.ę ż

  P. Tyrawa powtórzył pytanie o uj te w nim budynki do rozbiórki.ę

  P. Wi ckowska stwierdziła, i  ZEZK nie wniósł adnej uwagi podczas wyło enia planu.ę ż ż ż

 P. Ujma skwitowała, e nadal nie ma porozumienia w tej kwestii pomi dzy ZEZK a Urz demż ę ę  

Miejskim, a wnioskowano, by uległo to zmianie.

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  12ą ę  

Radnych (nieobecni: p. Kołodziej, p. Mazurak, p. Nowicki). Uchwała nr XLVIII/247/09 przyj taę  

została jednogło nie.ś

c)Uchwalenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  stacji  

narciarskiej w Kowarach-Podgórzu obszar 3.

  P. Wi ckowska wskazała cel owej inicjatywy.ę

  P. Ujma zapewniła o pozytywnym przyj ciu wszystkich projektów przez Komisj  Gospodarkię ę  

Komunalnej.

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  13ą ę  

Radnych (nieobecni: p. Kołodziej, p. Nowicki). Uchwała nr XLVIII/248/09 przyj ta została 12ę  

głosami „za”, przy 1 „wstrzymuj cym si ”.ą ę

d)Uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego miasta  Kowary 

dla jednostki urbanistycznej Kowary-Krzaczyna B.1.

  P. Wi ckowska omówiła projekt.ę

Przewodnicz cy poddał go pod głosowanie. Wzi ło w nim udział 13ą ę  Radnych (nieobecni: 

p. Kołodziej, p. Nowicki). Uchwała nr XLVIII/249/09 przyj ta została jednogło nie.ę ś

e)Przyj cia  Rocznego  Programu  Współpracy  Gminy  Kowary  z  organizacjamię  

pozarz dowymi  oraz  innymi  podmiotami  prowadz cymi  działalno ć  po ytku  publicznego  wą ą ś ż  

roku 2010.

  P. Tyrawa zapytał, jak Zespół do spraw organizacji pozarz dowych wyobra a sobie realizacją ż ę 

punktu dotycz cego ograniczenia bezrobocia i skutków z nim zwi zanych. ą ą

  Burmistrz stwierdził, i  adna organizacja tego typu nie działa w Kowarach, a Gmina nież ż  

mo e nikogo zmusić do podj cia działa . ż ę ń

 P.  Kosowski  poinformował  o  zaakceptowaniu  projektu  przez  Komisj  Sportu,  Turystyki  ię  

Współpracy z Zagranic . ą
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Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  13ą ę  

Radnych  (nieobecni:  p.  Kołodziej,  p.  Nowicki).  Uchwała  nr  XLVIII/250/09  przyj ta  zostałaę  

jednogło nie.ś

f)Ilo ci licencji na transport drogowy taksówk  osobow  na obszarze miasta Kowary naś ą ą  

2010 rok.

  P. Mikicki, Sekretarz Miasta, wyja nił zało enia projektu.ś ż

  P. P dziwiatr oznajmiła, e Komisja Ładu i Porz dku Publicznego ustaliła ilo ć licencji na 10ę ż ą ś  

sztuk.

Przewodnicz cy  poddał  pod głosowanie  niniejszy projekt.  Na sali  obecnych było  13ą  

Radnych (nieobecni: p. Kołodziej, p. Nowicki). W głosowaniu udział wzi ło 12 z nich. Uchwałaę  

nr XLVIII/251/09 przyj ta została 11 głosami „za”, przy 1 „wstrzymuj cym si ”.ę ą ę

g)Wysoko ci ekwiwalentu pieni nego dla członka ochotniczej stra y po arnej,  któryś ęż ż ż  

uczestniczył  w  działaniu  ratowniczym  lub  szkoleniu  po arniczym  organizowanym  przezż  

Pa stwow  Stra  Po arn  lub Gmin .ń ą ż ż ą ę

  P. Nawalaniec, Skarbnik Miasta, poinformowała, i  jest to wymów obligatoryjny.ż

18:16 – p. Kosowski opu cił sal  konferencyjn . Radny nie brał udziału w dalszej cz ciś ę ą ęś  

obrad.

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  11ą ę  

Radnych  (nieobecni:  p.  P dziwiatr,  p.  Kołodziej,  p.  Kosowski,  p.  Nowicki).  Uchwała  nrę  

XLVIII/252/09 przyj ta została 10 głosami „za”, przy 1 „wstrzymuj cym si ”.ę ą ę

h)Opłat za wiadczenia w oddziałach przedszkolnych i  przedszkolach prowadzonychś  

przez Gmin  Miejsk  Kowary.ę ą

  Sekretarz omówił projekt.

  Nast pnie Skarbnik wyja niła w tpliwo ci Radnych odno nie jego tre ci.ę ś ą ś ś ś

 P.  Bierowski  wniósł  o  przerwanie  dyskusji,  przypominaj c,  e  podj to  ju  uchwał  w  teją ż ę ż ę  

sprawie.

  P. Tyrawa – zaaprobowawszy to – zło ył wniosek o dopisanie w paragrafie 3 ust p 1, po słowież ę  

„rodziców”, słowa „opiekunów”. 

Przewodnicz cy poddał pod głosowanie ów wniosek. Wzi ło w nim udział 11 Radnychą ę  

(nieobecni: p. Kołodziej, p. Kosowski, p. Ł giewka, p. Nowicki) – przyj ty został jednogło nie.ą ę ś

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  wniosek  p.  Bierowskiego  o  zako czenieą ń  

prowadzonej dyskusji. Wzi ło w nim udział 11 Radnych (nieobecni: p. Kołodziej, p. Kosowski,ę  

p.  Ł giewka,  p.  Nowicki)  –  przyj ty  został  8  głosami  „za”,  przy  1  „przeciw”  oraz  2ą ę  

„wstrzymuj cych si ”.ą ę

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  12ą ę  
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Radnych (nieobecni: p. Kołodziej, p. Kosowski, p. Nowicki). Uchwała nr XLVIII/253/09 przyj taę  

została 6 głosami „za”, przy 3 „przeciw” oraz 3 „wstrzymuj cych si ”.ą ę

i)Zmian w bud ecie miasta na 2009 rok.ż

18:40 – p. Machnica opu cił sal  konferencyjn . Radny nie uczestniczył w dalszej cz ciś ę ą ęś  

obrad. 

  Skarbnik omówiła wprowadzone zmiany.

 P.  Pohoska  poinformowała,  i  Komisja  Bud etu,  Planowania  i  Finansów  zaopiniowała  jeż ż  

pozytywnie.

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  11ą ę  

Radnych  (nieobecni:  p.  Kołodziej,  p.  Kosowski,  p.  Machnica,  p.  Nowicki).  Uchwała  nr 

XLVIII/254/09 przyj ta została jednogło nie.ę ś

j)Rozpatrzenia  skargi  Pana  Patryka  Gorczycy  na  działanie  Dyrektor  Zarz duą  

Eksploatacji Zasobów Komunalnych w Kowarach.

  P. Ujma powtórzyła, e skarga została uznana za zasadn , gdy  Dyrektor ZEZK nie udzieliłaż ą ż  

wyja nie  – zrobiła to dopiero 11 listopada, a pismo w tej sprawie otrzymała 6 pa dziernika. ś ń ź

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  11ą ę  

Radnych  (nieobecni:  p.  Kołodziej,  p.  Kosowski,  p.  Machnica,  p.  Nowicki).  Uchwała  nr 

XLVIII/255/09 przyj ta została 6 głosami „za”, przy 3 „przeciw” oraz 2 „wstrzymuj cych si ”.ę ą ę

k)Rozpatrzenia skargi Pana Patryka Gorczycy na działanie Burmistrza Miasta Kowary.

 P.  Ujma  oznajmiła,  i  t  skarg  uznano  za  bezzasadn ,  poniewa  Burmistrz  dostarczyłż ę ę ą ż  

wyja nienia.  ś

Przewodnicz cy  poddał  pod głosowanie  niniejszy projekt.  Na sali  obecnych było  10ą  

Radnych  (nieobecni:  p.  Kołodziej,  p.  Kosowski,  p.  Machnica,  p.  Mazurak,  p.  Nowicki).  W 

głosowaniu udział wzi ło 9 z nich. Uchwała nr XLVIII/256/09 przyj ta została 8 głosami „za”,ę ę  

przy 1 „przeciw”.

l)Dopłat do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wod  i zbiorowe odprowadzanie ciekówę ś  

na terenie miasta Kowary.

 Skarbnik zapewniła, e w bud ecie zagwarantowano rodki na ten cel.ż ż ś

Przewodnicz cy  poddał  pod  głosowanie  niniejszy  projekt.  Wzi ło  w  nim  udział  11ą ę  

Radnych  (nieobecni:  p.  Kołodziej,  p.  Kosowski,  p.  Machnica,  p.  Nowicki).  Uchwała  nr 

XLVIII/257/09 przyj ta została jednogło nie.ę ś

Ad. 6  Burmistrz poinformował o przygotowaniu wst pnej koncepcji dotycz cej Parkuę ą  

Miniatur. 
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  Natomiast p. Nowosielski zgłosił uwagi odno nie organizacji Sesji Rady Miejskiej.ś

Nast pnie - jako e nie było wi cej spraw wymagaj cych omówienia – Przewodnicz cy oę ż ę ą ą  

19:04 zamkn ł XLVIII Sesj  Rady Miejskiej w Kowarach. ą ę

Protokół sporz dziła:                                                              Przewodnicz cyą ą

Sylwia W troba                                                             Rady Miejskiej w Kowarach    ą
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